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P R O T O K Ó Ł      Nr  XLV/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 13 stycznia 2005 roku  

 
 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  20 
 
 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
 
Radny powiatowy – Eugeniusz Bliźnicki, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, 
Sekretarz Miasta. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 3 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje wniosek o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad/ 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałbym prosić aby włączyć do porządku obrad kredyt dla G1 – kompleks boisk. Miało to 

być robione w przyszłym roku, zaś w tym roku naleŜy to zacząć, gdyŜ mamy szansę na 50% 
zwrot ze strony Urzędu Wojewódzkiego. Pozwoli to na rozwój klas sportowych przy tej szkole. 
Uzyskamy na pewno jeszcze uzupełnieni danych na ten temat. 
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Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Mamy autopoprawkę do budŜetu oraz 3 autopoprawki do kredytów 2, 7 i 8. Otrzymali je 

państwo na poprzedniej sesji. 
 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- W imieniu wnioskodawców proszę o 5 minut przerwy, aby ustalić stanowisko. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- W imieniu wnioskodawców zgadzamy się na autopoprawki, natomiast nie zgadzamy się na 

wniosek pana Kity. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Umieszczamy w porządku obrad autopoprawkę oraz atopoprawki do kredytów. Kto z państwa 

jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Rada przyj ęła nastepuj ący porz ądek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Projekt bud Ŝetu Miasta Czelad ź na 2005 rok  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Opinia Komisji. 
3. Dyskusja. 
4. Podj ęcie uchwały w sprawie: Bud Ŝetu Miasta Czelad ź na 2005 rok. 

4. Podj ęcie uchwał w sprawie:  
1. zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2005 
2. zaciągnięcia kredytu (Adaptacja budynku po Szpitalu Psychiat rycznym) 
3. zaciągnięcia kredytu (boiska SP 7) 
4.  zaciągnięcia kredytu ( Termomodernizacja PP Nr 1) 
5. zaciągnięcia kredytu (Termomodernizacja PP Nr 9) 
6. zaciągnięcia kredytu (Termomodernizacja PP Nr 10) 
7.  zaciągnięcia kredytu ( SP Nr 1) 
8.  zaciągnięcia kredytu ( Kanalizacja 21 Listopada ) 
9. zaciągnięcia po Ŝyczki ( Termomodernizacja PP Nr 1) 
10. zaciągnięcia po Ŝyczki (Termomodernizacja PP Nr 9) 
11. zaciągnięcia po Ŝyczki (Termomodernizacja PP Nr 10) 
12. zaciągnięcia po Ŝyczki ( Kanalizacja  ul. 21 Listopada) 
13.  ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla za kładów bud Ŝetowych. 
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5. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
6.  Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu budŜetu na 2005r. Powołanie członków Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
W skład Komisji weszli: A. Krugły, K. Francikowski, L. Lasota, W. Oczkowicz. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do opinii Komisji, proszę przewodniczących o zabranie głosu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wielokrotnie omawialiśmy budŜet. W końcowym etapie przyjęliśmy projekt budŜetu 1 głosem, 

pozostali członkowie wstrzymali się od głosu. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Komisja Oświaty i Komisja Zdrowia przyjęły budŜet. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do dyskusji nad projektem budŜetu, kto chciałby zabrać głos? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Mam pytanie do pani Skarbnik. W §1 dochody określono na 45 mln. Dochody z administracji 

punkty 9-12 określono na 4 mln.,daje to sumę dochodów 50 mln. Przychody zaplanowano na 
11,4 mln.- kredyty, poŜyczki, wolne środki. W sumie 62 mln i podobnie jest w wydatkach. 
Wydatki własne 55 mln. W autopoprawce dochody własne 45 mln. i ogólne 55 mln. Przychody 
53 mln na takim samym poziomie powinny być wydatki. Wydatki są wyŜsze o 1,6 mln od 
dochodów. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Nie uwzględniono w dochodach 3 mln.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Nie jest to poprawione powinno być 58 mln, a nie 60 mln. Czyli dochody i wydatki będą 
większe. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Mam juŜ najnowsze dane i moŜna to skserować.  
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Ta autopoprawka, która została wprowadzona na poprzedniej sesji nie dotyczy wszystkich 

paragrafów budŜetu w jego pierwszej wersji. Kwoty zmieniają się i nie jest to wykazane. 
Musieliśmy zmieniać i liczyć w stosunku do pierwszej wersji budŜetu. Nie moŜna dyskutować i 
głosować nad budŜetem w takiej formie, te zmiany powinny być naniesione do całości. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o przerwę, aby przeanalizować te dane. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Korekta zmieniła dane. Jednak proszę o krótkie podsumowanie pewnych pozycji. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- To juŜ jest ostateczna wersja ze wszystkimi poprawkami. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W załączniku nr 11 pozostałe usługi 8,440 mln to jest na kanalizację 21 Listopada z ZIK. 

Rozumiem, Ŝe to jest zgodne ze Statutem. Na zadanie 21 Listopada jest kredyt, jest 
autopoprawką, omówimy to przy uchwale. 

 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- W imieniu SLD mam kilka poprawek do budŜetu. Chcielibyśmy w tym budŜecie zabezpieczyć 

środki na zakup UKG dla szpitala i zwiększyć dotację dla ZIK na utrzymanie dróg. W rozdziale 
70005 proponujemy zmniejszyć wydatki bieŜące o kwotę 40 tys. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę to uzasadnić. 
 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
 
- Sądzimy, Ŝe jest tu przeszacowanie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę się trzymać tekstu uchwały, proszę podać konkrety, a nie co się państwu wydaje. 
 
Krzysztof Francikowski  - Radny  
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- Prosiliśmy o wykonanie budŜetu za 2004r. nie otrzymaliśmy go więc opieramy się na danych 
za 11 miesięcy. To jest wniosek i od Rady zaleŜy czy zostanie on przyjęty. Ponadto w tym 
samym rozdziale proponujemy wydatki majątkowe zmniejszyć o 150 tys. 

- W pozycji 75095, proponujemy wydatki bieŜące zmniejszyć o kwotę 100 tys. i wpisać nową 
pozycję zakup aparatu UKG i uŜyczenie go szpitalowi. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Takiego zapisu nie moŜna zrobić, więc bądźmy realistami. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Dlaczego nie moŜna? W rozdziale 75416 straŜ miejska, zmniejszyć wydatki bieŜące o 200 tys. 

i przeznaczyć tą kwotę dla ZIK na utrzymanie dróg do rozdziału 60016. Rozdział 92105 
zmniejszyć pozostałe wydatki bieŜące o 80 tys. i wprowadzić zadanie budowa oświetlenia ul. 
Betonowa, Kłodzka, Warszawska i Krzywa w 2005r. przeznaczyć 40 tys. na projekt w pozycji 
...Nie złoŜę wniosku w tym temacie. Jako członek Komisji Uchwał i Wniosków dopilnuje, aby 
było to wszystko zapisane i podane. Chcemy wprowadzić zadanie modernizacja ul. Armii 
Krajowej – projekt 30 tys. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem zapytać Burmistrza, dlaczego na Komisji był projekt autopoprawki z tak duŜym 

błędem i w momencie, kiedy chcieliśmy dyskutować nad tym na sesji pan był przeciwny 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nigdy nie byłem przeciwny dyskusji na temat autopoprawki. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mój wniosek był o dyskusję, bo chcieliśmy rozmawiać o autopoprawce, a okazuje się, Ŝe była 

duŜa pomyłka. Komisja uwaŜała, Ŝe jest to dobrze zrobione, a tam był duŜy merytoryczny 
błąd. BudŜet jest najwaŜniejszym dokumentem w stosunku do innych dokumentów jak 
Strategia i WPI. Nadszedł czas na odwaŜne zmiany w konstrukcji budŜetu, nie pozwólmy, aby 
po naszej kadencji pozostały tylko nie zakończone place budów. Rozpoczynanie bez 
kosztorysu jest bardzo niebezpieczne. Proponujemy wprowadzić zasiłek, dla kaŜdego 
mieszkańca, któremu urodzi się dziecko, bowiem prognozy demograficzne są bardzo 
niepokojące. Środki na to powinny pochodzić ze sprzedaŜy majątku. Mamy szanse na 
oszczędności w ZBK i ZIK. Mam następujące wnioski: 

- Skreślenie wydatków w budŜecie 2005 środków na modernizacje szpitala psychiatrycznego i 
zmniejszenie kredytów o 1,9 mln. do czasu przedstawienia przez Burmistrza pełnych efektów 
finansowych. 

- Zmniejszyć wydatki majątkowe w rozdziale 70005 o kwotę 250 tys. 
- Zmniejszyć wydatki bieŜące w rozdziale 70005 o kwotę 90 tys. 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70023 o kwotę 150 tys. 
- Zwiększyć dochody w dziale 700 o- sprzedaŜ majątku o kwotę 300 tys. – środki te przenieść 

na rozdział 70095 na zakup UKG dla szpitala oraz w dziale pomoc społeczna zasiłek dla 
matek rodzących dzieci – 500 tys. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jest to budŜet deficytowy. Mam pytania do autora budŜetu. Dlaczego pieniądze kierowane na 

inwestycję idą najpierw do ZBK, a dopiero potem do ZIK. Dlaczego jest taki pośrednik? W jaki 
sposób zarabia jednostka budŜetowa wykonująca zadania zlecone? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Świątek mija się z prawdą, pani skarbnik nie miała okazji wypowiedzieć się na sesji, a ni 

na Komisji. Na poprzedniej sesji powiedziałem, Ŝe będziemy dyskutować. 
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- /Odczytuje fragment ustawy o uchwaleniu budŜetu/ 
- Chciałbym przypomnieć, Ŝe wykonanie budŜetu przedstawia się do 31 marca. Łamie się 

uchwałę Rady odnośnie tworzenia budŜetu, nie przedstawione są jakiekolwiek uzasadnienia 
wniosków. Nie moŜna mówić, Ŝe nam się tak wydaje, Ŝe tak będzie. Pan Francikowski zna się 
lepiej na budŜecie. Kiedy ja przemawiam cały czas mi się przerywa. Proszę się nauczyć 
kultury. Niestety w takich warunkach trudno jest rozmawiać.  

- JeŜeli ja mówię Ŝe z dyrektorem szpitala jestem w stałym kontakcie to wiem co robię, 
natomiast państwa zachowanie spowoduje, Ŝe nie dojdzie do tej transakcji, bo jeŜeli jest dobra 
współpraca to państwo staracie się to zepsuć. 

- Co do wniosków pana Świątka to jest skreślanie w ostatniej chwili bez jakiegokolwiek 
uzasadnienia i tak robić nie moŜna. 

- Co do przekazywania z ZBK do ZIK, jest to wynik ustaleń z Urzędzie Wojewódzkim i WFOŚ, 
te instytucje wymagają od nas faktur. JeŜeli jest faktura to musimy rozliczać VAT i ZBK 
rozlicza te działania, jest organem nadzorczym. 

 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Chciałem zaprotestować przeciwko impertynencjom pana Burmistrza i zamierzam opuścić 

posiedzenie Rady. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Opieramy się na wykonaniu za 11 miesięcy, dlatego, Ŝe mimo ,iŜ Rada zobowiązała pana do 

przekazania danych za cały rok do 10 stycznia, nie zrobił pan tego. Gdybyśmy mieli te dane 
byłoby nam łatwiej działać. 

- /Cytuje protokół z podejmowania poprzedniego budŜetu/ 
- JeŜeli wykonanie po 11 miesiącach jest na poziomie 81,5% to jest to niepokojące i po 12 

miesięcy mogą być 3-4 mln. niedoboru. Widzimy oszczędności. Nie moŜemy kupować dalej 
nieruchomości, rok temu Rada zaufała panu, mieliśmy kupić budynek na Reymonta za 160 
tys. tymczasem proponuje pan aby dać kolejne 140 tys. na wykonanie remontu. To samo 
dotyczy szpitala psychiatrycznego. Ubiera pan Radę w rozburzenie szpitala, który ma walory 
zabytkowe i pan powie, Ŝe to była uchwała Radnych. Ma pan pieniądza ze sprzedaŜy 4 ha to 
są 4 mln., Ŝe nie wspomnę o opłatach adjacenckich.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli ktoś mówi o opłatach adjacenckich to dobrze by było, Ŝeby wiedział o czym mówi. Jakie 

miasto poniosło koszty, Ŝeby miało prawo do opłat adjacenckich? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Uzbroiło teren 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jaki teren? Co tam miasto zrobiło, jakie uzbrojenie? Podniesienie wartości sprzedaŜy , na 

Komisji mówił pan aby te sumy ściąć teraz się panu zmienił punkt  widzenia. 
- Warunkiem przejęcia szpitala było utrzymanie takiego charakteru. Była oferta utworzenia 

szpitala geriatrycznego, ale Radni wtedy powiedzieli, Ŝe podjęli juŜ decyzję, Ŝe będą tam 
mieszkania komunalne. 

- Reymonta – to naleŜy do uprawnień burmistrza, takie były ceny, Ŝe powstały oszczędności. Ja 
nie zamierzam kupować juŜ nic do końca kadencji, ale czasem trzeba. To jest najniŜszy 
poziom na zakup nieruchomości od wielu lat.  

- Co do wykonania budŜetu za 11 miesięcy, dostał pan te dane. 
- /Odczytuje wykonanie budŜetu za rok 2003/ 
- W tym roku dochody są o 4 mln wyŜsze, wydatki o 3 mln. wyŜsze. Porównywalne jest to z 

rokiem 2000, kiedy były jeszcze pieniądze ze sprzedaŜy M1. Zawsze bazujemy na 11 
miesiącach, a budŜet tworzymy mając 9 miesięcy. BudŜet uchwala się do końca roku, oprócz 
szczególnych przypadków, jaki to był szczególny przypadek, oprócz tego, Ŝe radni nie chodzili 
na Komisje. I dzisiaj radny jest zbulwersowany impertynencją, a ja jestem zbulwersowany jego 
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obecnością na Komisjach i aktywnością. Przez dwa miesiące nie miał Ŝadnych wniosków, a 
dzisiaj ma ich kilka i nawet się nie sumują. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy pan uwaŜa, Ŝe ja źle zrobiłem przedstawiając te dane? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Otrzymałby pan te dane od pani skarbnik, gdyby był dopuszczona do głosu. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie mamy dwóch członków Komisji, więc naleŜy uzupełnić jej skład. 
 
W skład Komisji weszli: A. Świątek, I. Gawroński, L. Lasota, W. Oczkowicz. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Wojciech Niciarz  - nauczyciel  
 
- Chodzi mi o uchwałę odnośnie dodatków dla nauczycieli. Bulwersowały państwa zarobki 

nauczycieli, a nie są one wcale wysokie. Realna kwota to 1,6 tys., a państwo sugerują, Ŝe 
zarabiamy niewiadomo ile. Przewiduje to ustawa i nie mamy nic ponad to. 

 
Andrzej Mentel  - Prezes MCKS  
 
- Apeluję o przemyślenie decyzji odnośnie kompleksu sportowego przy Zespole Szkół. Szkoła 

ta powstała w zeszłym roku, juŜ istnieją klasy sportowe. Jest to niezbędne dla funkcjonowania 
szkoły, proszę nie odwlekać tego na następne lata. Myślę, Ŝe zaleŜy państwu na 
usportowieniu dzieci. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Zastępca przewodniczącego zgłosił taki wniosek, aby objęto ten temat na dzisiejszej sesji, ale 

Rada nie wyraziła na to zgody. 
 
Andrzej Świątek  - Radna  
 
- Informacje, które przedstawił nam Burmistrz nie są prawdziwe i rozmijają się z danymi 

zawartymi w WPI. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- W kwestii formalnej czy my juŜ głosowaliśmy wprowadzenie autopoprawki, bo wnioski jej 
dotyczą. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Była zgoda Rady na jej wprowadzenie. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 1: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

• wydatki bieŜące o 40 tys. do kwoty 300 tys. zł. 
• wydatki majątkowe o 150 tys. do kwoty 150 tys. 

- Zwiększyć wydatki w rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne. 
• wydatki bieŜące – dotacja przedmiotowa dla ZIK na utrzymanie dróg gminnych o 190 tys. do  
kwoty 440 tys. 

 
- Wniosek nr 2: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność: 

• wydatki bieŜące o 100 tys. do kwoty 216100 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność. 
 • wydatki majątkowe z dopisaniem pozycji zakupu aparatu UKG o 100 tys. 
 
- Wniosek nr 3: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 75416 – StraŜ miejska: 

• wydatki bieŜące – pozostałe wydatki bieŜące o 200 tys. do kwoty 288000 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność. 
 • wydatki majątkowe o 200 tys. do kwoty 300 tys. na zakup aparatu UKG. 
- To jest rozpisane w dwóch pozycjach tak jak zalecała pani Skarbnik. 
 
- Wniosek nr 4: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 92105 – pozostałe zadania w zakresie kultury: 

• wydatki bieŜące – pozostałe wydatki bieŜące o 80 tys. do kwoty 230 tys. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne – wydatki majątkowe – dotacja 

inwestycyjna dla ZIK 
A. Na modernizację ul. Armii Krajowej o 30 tys. 
B. Na budowę oświetlenia ul. Betonowa, Płocka, Krzywa, Warszawska o 40 tys. 

- Pozycje A i B powinny być uwzględnione w załączniku nr 4 (Plan Inwestycji Miasta Czeladź na 
lata 2005-2007 w pozycji 42 i 43.) 

 • wydatki majątkowe o 200 tys. do kwoty 300 tys. na zakup aparatu UKG. 
- To jest rozpisane w dwóch pozycjach tak jak zalecała pani Skarbnik. 
 
- Wniosek nr 5: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70001 wydatki majątkowe o 1 mln. do kwoty 65 tys. 
- Zmniejszyć przychody w autopoprawce do projektu uchwały budŜetowej §1 pkt 5 o 1 mln zł do 

kwoty 7309573 zł. 
 
- Wniosek nr 6: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70005 wydatki majątkowe o 150 tys. do kwoty 0 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 85214 – pomoc społeczna - wydatki bieŜące – świadczenia 

społeczne o kwotę 150 tys. do kwoty 1205290 zł. z przeznaczeniem na zasiłki jednorazowe z 
tytułu urodzenia dziecka tzw. becikowe przez matki zamieszkane na stałe w Czeladzi na dwa 
lata przed urodzeniem dziecka. 

 
- Wniosek nr 7: 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 85214 – pomoc społeczna - wydatki bieŜące – świadczenia 

społeczne o kwotę 150 tys. do kwoty 1355290 zł z przeznaczeniem na zasiłki jednorazowe z 
tytułu urodzenia dziecka tzw. becikowe przez matki zamieszkane na stałe w Czeladzi na dwa 
lata przed urodzeniem dziecka. 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Chciałam przypomnieć, Ŝe Komisja nie opiniuje tych wniosków, a jedynie ma je spisać i 

przedstawić, chyba, Ŝe zbierze się Komisja Finansowa. Rada je zaakceptuje lub odrzuci. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W dalszym ciągu brak mi tutaj uzasadnienia i popieram ten wniosek, aby zebrała się Komisja 

Finansowa. 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Brak jest uzasadnienia, więc uwaŜam, Ŝe posiedzenie powinna odbyć Komisja Finansowa – 

zgłaszam formalny wniosek. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie jest wymagana opinia Komisji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Trzymajmy się regulaminu, uwaŜam, Ŝe jest to sprawa na tyle waŜna, Ŝe Komisja Finansowa 

powinna się tym zająć. 
  
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem radnego Święcha? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę o przerwę, gdyŜ muszę przeanalizować te wnioski. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czas na dyskusję nad budŜetem był od 15 listopada, a w końcu pisze się wnioski w ostatniej 

chwili i marnuje pracę wielu osób. Cieszę się, Ŝe radni dostrzegli wiele potrzeb np. drogi, 
jednak nie moŜna czegoś robić za wszelką cenę. BudŜet na dzisiaj jest zrównowaŜony i 
zabezpiecza wszystkie potrzeby, ale jeśli będziemy zmieniać coś w ostatniej chwili to 
wytworzy się tylko bałagan. 

- Armii Krajowej – nie moŜna zaczynać od drogi, pod ziemią są sieci, które teŜ naleŜy wymienić. 
Najpierw powinniśmy remontować drogi, które potrzebują tego najbardziej, a ta ulica tego nie 
wymaga. 

- Oświetlenie – prace są realizowane z opóźnieniem, ale nie z winy gminy, co dadzą projekty, 
jeśli nie będzie moŜliwości podłączeń. 
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- Zakład Gospodarki Mieszkaniowej – mamy 1 mln zabrany ze szpitala psychiatrycznego, 
trzeba będzie ten szpital oddać powiatowi. Uprzedzałem od razu kiedy go przejmowaliśmy, Ŝe 
będzie potrzebny kredyt, nie da się go przebudować bez wydatków, kiedy Rada podejmowała 
taką decyzję nie było zastrzeŜeń. 2 tygodnie temu przyjęto WPI i dzisiaj sami go nie 
przestrzegamy. Nie przestrzegana jest teŜ uchwała odnośnie budŜetu. 

- Gospodarka nieruchomościami – nie rozumiem, dlaczego chcecie państwo zdjąć tą kwotę, 
nikt nie będzie wydawał na niepotrzebne nieruchomości. To są pieniądze na konkretne 
zadania, jeśli zajdzie taka potrzeba. Bazujemy na konkretnych danych. Rok temu było to samo 
skreślono środki, a w ciągu roki naleŜało dodawać. 

- Wydatki majątkowe – skreślacie je zupełnie jeśli chodzi o grunty. Jesteśmy zobligowani do 
wykupu niektórych terenów. Wcześniej czy później te pieniądze będą potrzebne i skąd je 
wtedy weźmiemy. Ja będę odsyłał wszystkich do Rady. 

- Wydatki majątkowe – administracja – od dwóch lat są one obniŜane, gdzie była Rada kiedy te 
wydatki były praktycznie nieograniczone. Efekt tego wniosku będzie taki, Ŝe zabraknie 
pieniędzy na radnych, bo będzie rozliczane wszystko. I nie będzie obciąŜać to budŜetu urzędu 
tylko Rady i za jakiś czas sami państwo wystąpicie, aby znaleźć pieniądze na diety. 

- Pozostała działalność wydatki bieŜące – ta sama sytuacja co w poprzedniej punkcie. To są po 
prostu Ŝarty. 

- Zakup UKG – 300 tys. dzisiaj rozmawiałem z dyrektorem Kołaczem, uzgodniliśmy, Ŝe aparat 
zostanie wzięty w leasing. Proponujecie państwo rzecz absurdalną, aby administracja kupiła 
UKG, a co ma wspólnego administracja z UKG, proszę, Ŝeby wnioskodawca to wytłumaczył. 
Ustawimy go w urzędzie? JeŜeli ja zawieram porozumienie z dyrektorem to naleŜy się tego 
trzymać, chyba, Ŝe państwo chcą realizować swój pomysł. 

- StraŜ Miejska – 200 tys. to są pieniądze z koszykówki, więc będzie zlikwidowana, ja muszę 
najpierw zapłacić na staŜ, a dopiero potem moŜemy dawać na koszykówkę. Ukrytą drogą 
chcecie państwo pozbyć się fotoradaru. Zgadzam się na to, ale proszę mieć świadomość 
czym to zaowocuje. 

- Dodatki dla matek – nie mamy zabezpieczonych środków, ani regulaminu. 
- Kultura – 80 tys. to będą Dni Czeladzi i Ave Maryja 
- 2 tygodnie temu przyjęto WPI i tam dokonano poprawek w innych załącznikach nie. To jest 

brak konsekwencji. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o krótką przerwę dla uzgodnienia stanowisk klubów. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 1: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

• wydatki bieŜące o 40 tys. do kwoty 300 tys. zł. 
• wydatki majątkowe o 150 tys. do kwoty 150 tys. 

- Zwiększyć wydatki w rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne. 
• wydatki bieŜące – dotacja przedmiotowa dla ZIK na utrzymanie dróg gminnych o 190 tys. do  
kwoty 440 tys. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 

 
 

Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 2: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność: 

• wydatki bieŜące o 100 tys. do kwoty 216100 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność. 
 • wydatki majątkowe z dopisaniem pozycji zakupu aparatu UKG o 100 tys. 
- Zakup albo opłata leasingowa. Tak by to naleŜało. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma albo. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Panie Burmistrzu po dyskusji ja moŜe spróbuje powiedzieć wprost, Ŝeby moŜe coś doradzić. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę nie dyskutować tylko przedstawić wniosek 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek został przedstawiony. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Pan zaproponował ewentualnie i Ŝeby uznać pana racje i pana argumenty, a pan odzywa się 

w taki sposób. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę odczytać wnioski, bo taką formułę pan zaproponował. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 3: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 75416 – StraŜ miejska: 

• wydatki bieŜące – pozostałe wydatki bieŜące o 200 tys. do kwoty 288000 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 75095 – pozostała działalność. 
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 • wydatki majątkowe o 200 tys. do kwoty 300 tys. na zakup aparatu UKG. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
0 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 4: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 92105 – pozostałe zadania w zakresie kultury: 

• wydatki bieŜące – pozostałe wydatki bieŜące o 80 tys. do kwoty 230 tys. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne – wydatki majątkowe – dotacja 

inwestycyjna dla ZIK 
A. Na modernizację ul. Armii Krajowej o 30 tys. 
B. Na budowę oświetlenia ul. Betonowa, Płocka, Krzywa, Warszawska o 40 tys. 

- Pozycje A i B powinny być uwzględnione w załączniku nr 4 (Plan Inwestycji Miasta Czeladź na 
lata 2005-2007 w pozycji 42 i 43.) 

 • wydatki majątkowe o 200 tys. do kwoty 300 tys. na zakup aparatu UKG. 
- To jest rozpisane w dwóch pozycjach tak jak zalecała pani Skarbnik. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 5: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70001 wydatki majątkowe o 1 mln. do kwoty 65 tys. 
- Zmniejszyć przychody w autopoprawce do projektu uchwały budŜetowej §1 pkt 5 o 1 mln zł do 

kwoty 7309573 zł. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
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2 radnych głosowało za 
14 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 6: 
- Zmniejszyć wydatki w rozdziale 70005 wydatki majątkowe o 150 tys. do kwoty 0 zł. 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 85214 – pomoc społeczna - wydatki bieŜące – świadczenia 

społeczne o kwotę 150 tys. do kwoty 1205290 zł. z przeznaczeniem na zasiłki jednorazowe z 
tytułu urodzenia dziecka tzw. becikowe przez matki zamieszkane na stałe w Czeladzi na dwa 
lata przed urodzeniem dziecka. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wniosek nr 7: 
- Zwiększyć wydatki w rozdziale 85214 – pomoc społeczna - wydatki bieŜące – świadczenia 

społeczne o kwotę 150 tys. do kwoty 1355290 zł z przeznaczeniem na zasiłki jednorazowe z 
tytułu urodzenia dziecka tzw. becikowe przez matki zamieszkane na stałe w Czeladzi na dwa 
lata przed urodzeniem dziecka. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosku? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem projektu budŜetu wraz z poprawkami? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała bud Ŝetowa na rok 2005 został przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 1 – w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2005. Kto jest za 
podjęciem uchwały? 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez A. Horzelskiej-Matyji/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 2 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (adaptacja budynku po szpitalu 

psychiatrycznym). Czy są jakieś uwagi? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Do tej uchwały dołączona jest autopoprawka. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez T. Kocot/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 3 – w sprawie zaciągnięcia kredytu (boisko SP7). Kto jest za podjęciem 

uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 4 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (termomodernizacja PP1) Kto jest za 

podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 5 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (termomodernizacja PP9) Kto jest za 

podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 6 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (termomodernizacja PP10) Kto jest za 

podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 7 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (SP1). 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 



 16

-  Dołączyliśmy do tej uchwały autopoprawkę. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 8 - w sprawie zaciągnięcia kredytu (kanalizacja ul.21 Listopada). 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Tu takŜe dołączyliśmy do tej uchwały autopoprawkę. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Chciałem się zapytać jak będzie wysokość kredytu? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Kredyt jest jeden z Banku Ochrony Środowiska 1 mln. i poŜyczka z WFOŚ 60 tys., a reszta 

będzie w 2005 roku. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 9 – w sprawie zaciągnięcia poŜyczki (termomodernizacja PP1). Kto jest za 

podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 10– w sprawie zaciągnięcia poŜyczki (termomodernizacja PP9). Kto jest za 

podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 11– w sprawie zaciągnięcia poŜyczki (termomodernizacja PP10). Kto jest 

za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały nr 12– w sprawie zaciągnięcia poŜyczki (Kanalizacja ul. 21 Listopada). 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Takiej uchwały nie ma. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projekt uchwały nr 13 – w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

dla zakładów budŜetowych. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Musimy dopasować to do budŜetu, ze względu na wnioski, jakie zostały dzisiaj podjęte. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- PrzełóŜmy to na następna sesję. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Musimy odrzucić tą uchwałę, gdyŜ nie ma wszystkich wnioskodawców i nie moŜemy zdjąć 
tego z porządku obrad. Głosujemy uchwałę nr 13. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
0 radnych głosowało za 
12 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przebrnęliśmy przez budŜet i mimo, Ŝe nie zaakceptowali państwo wszystkich moich 

propozycji dziękuję państwu. 
- Mam jeszcze informację, Ŝe zarząd województwa przyznał nam 3,5 mln na kanalizację 21 

Listopada. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę pana Leszka Lasotę o włączenie się do prac Komisji Oświaty. Komisja kuleje nam od 

dłuŜszego czasu fizycznie i jakościowo. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Dziwię się pańskiej wypowiedzi, bo tak jak działa Komisja Oświaty działa to nie wiem czy inna 

działa równie dobrze i skutecznie.  
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie chciałem nikogo obrazić i powiedzieć, Ŝe Komisja źle pracuje. Proszę pana Lasotę, aby 

wsparł nas swoim doświadczeniem i pozwoli to na jeszcze lepszą i sprawniejszą pracę. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy pan radny Lasota wyraŜa zgodę? 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Tak zgadzam się. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem powiedzieć, Ŝe dwie nasze inwestycje zostały wyróŜnione poprzez nominację do 

nagrody na najlepszą modernizację są to – kanalizacja na ul. Staszica oraz 
termomodernizacja SP7. 

- Wygraliśmy teŜ ranking na najlepszą gminę organizowany przez Związek Powiatów Polskich. 
- Dostaliśmy teŜ na ul. Reymonta 55 tys. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy do odczytania następujące pisma w sprawach bieŜących: 
- /Odczytuje pismo Wskazanie na nieistotne naruszenie prawa w uchwale nr XL/553/2004 z 

dnia 25 listopada 2004r./ 
- /Odczytuje pismo ZIK dotyczące projektu docelowej zmiany organizacji ruchu ul. Spacerowej 

w Czeladzi./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie zawiadomienia o wszczęciu postępowania w sprawie 

stwierdzenia niewaŜności uchwały nr XL/555/2004 z dnia 25 listopada 2004r./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie decyzji o umorzeniu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia niewaŜności uchwały nr XXXVIII/529/2004 z dnia 13 października 2004r./ 
- /Odczytuje pismo pana Wiesława Dracza w sprawie zakazu postoju na Alei RóŜ./ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwały nr 

XL/555/2004 z dnia 25 listopada 2004r./ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia niewaŜności uchwały nr 

XL/558/2004 z dnia 25 listopada 2004r./ 
- /Odczytuje skargę pani Marii Olejniczak dotycząca złomnicy./ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Udziela wyjaśnień./ 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Zajmowaliśmy się tą sprawą ponownie na Komisji, gdyŜ stwierdzono na złomowisku pewne 

uchybienia, zatem jeśli zostaną one potwierdzone, będziemy wnioskować do Burmistrza, aby 
zwrócił się do Powiatu o zamknięcie złomowiska. Nie moŜemy jako Komisja nic więcej zrobić. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje odpowiedź na pismo  nr SE-OR.0057-4-7/04 z dnia 29 listopada 2004r. dotyczące 

przebiegu i dotychczasowych efektów restrukturyzacji lecznictwa stacjonarnego w powiecie 
będzińskim./ 

- /Odczytuje postanowienie WSA w Gliwicach w sprawie skargi pana Jarosława Brzezińskiego i 
Marka Gawrona na bezczynność Rady Miejskiej w Czeladzi w przedmiocie referendum 
lokalnego./ 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Stawiam wniosek o zobowiązanie pana Burmistrza do opublikowania wyroku w Echu 

Czeladzi, dodatkowo uwaŜam, Ŝe naleŜą się nam jako Radzie przeprosiny z ust Burmistrza, a 
zwłaszcza Komisji Rewizyjnej. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę pana Przewodniczącego jako prawnika o skomentowanie tego wyroku  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Sąd nie zajął się meritum sprawy, czy zasadne było wszczęcie postępowania referendalnego, 

gdyŜ stwierdził, Ŝe nie było pełnomocnictwa. Jako, Ŝe nie moŜna było wszcząć postępowania, 
bo pan Brzeziński nie był pełnomocnikiem. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Myślę, Ŝe pani Horzelska nie zrozumiała tego wyroki, gdyŜ przeprosiny to raczej mnie się 

naleŜą. Sąd stwierdził, Ŝe była wada formalna i tylko, dlatego została ona uwzględniona. 
Organem uprawnionym do stwierdzenia braków formalnych miała być Komisja i to ona miała o 
tym zadecydować. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pismo z 7 czerwca nie jest powiadomieniem, jako pełnomocnika, ale tylko osoby fizycznej. 

Powinien to stwierdzić radca prawny. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Przewodniczący odczytał, Ŝe to było niewaŜne, ale zadecydować miała o tym Komisja. 

Komitet zebrał podpisy i przekazał je do urzędu. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Zgłosiłam formalny wniosek i proszę o przegłosowanie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Kiedy starałem się o referendum w poprzedniej kadencji teŜ mieliśmy niedociągnięcia prawne. 

Burmistrz stwierdził, Ŝe nie udzieli nam danych na temat liczby mieszkańców miast, gdyŜ nie 
posiadamy siedziby. Pan Burmistrz teŜ powinien poinformować inicjatorów, Ŝe nie ma 
moŜliwości przeprowadzenia referendum, gdyŜ nie spełnione są wymogi formalne. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie słyszał pan rozstrzygnięcia, Ŝe właśnie naleŜało to zrobić, a jeśli podejmiecie państwo taki 

wniosek to proszę o podstawę prawną. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę panią Horzelską o zmianę treści wniosku, aby zobowiązać Przewodniczącego o 

wystąpienie do publikatorów Echa Czeladzi z upowaŜnienia Rady. Kto jest za takim 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych bez D. Walczak/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje odpowiedź na pismo SE-OR.0057-4-9/04 z dnia 30 grudnia 2004r. w sprawie 

doposaŜenia PZZZ w Będzinie – Szpital w Czeladzi o aparat UKG./ 
- /Odczytuje odpowiedź na pismo SE-OR.0057-3-5/04 z dnia 29 grudnia 2004r. w sprawie 

doposaŜenia Komisariatu Policji w Czeladzi./ 
- /Odczytuje wniosek Komisji ds. Społecznych i Zdrowia o wystąpienie do rad gmin Powiatu 

Będzińskiego o dofinansowanie zakupu aparatury medycznej dla PZZOZ w Będzinie./ 
- /Odczytuje wniosek Komisji ds. Społecznych i Zdrowia o zwrócenie się do Starosty Powiatu 

Będzińskiego o przekazanie kwoty, uprzednio deklarowanej na spotkaniach z radnymi Miasta 
Czeladź, pochodzącej ze sprzedaŜy przychodni POZ, w wysokości ok. 2 mln. zł na rzecz 
PZZOZ w Będzinie – Szpital w Czeladzi./ 

- Mamy jeszcze do zatwierdzenia ramowy plan prac Komisji i Sesji. Plan prac Komisji 
omawiamy na spotkaniu z przewodniczącymi. W Kwestii sesji zachowujemy termin ostatni 
czwartek miesiąca. Na najbliŜszej sesji zajmiemy się ramowymi planami pracy Komisji i sesji, 
pan Burmistrz, takŜe z pewnością będzie miał uchwały. 
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GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Mam prośbę do członków Komisji Oświaty, aby posiedzenie odbyło się w stałym terminie. 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie XLV Sesji Rady Miejskiej. 
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